
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 02. 07. 2019 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných, 

zrekapituloval požiadavky z predchádzajúceho MsV a predložil žiadosti občanov v mestskej 

časti Sihoť. Informácie z MsV:  

1. V prípade zjednosmernenia ulice Kpt. Nálepku má mesto začať s výberovým 

konaním na zhotoviteľa. 

2. Pani Braunová predniesla svoje požiadavky: 

- Poprosila by o riešenie neúnosnej situácie s vlakmi, ktoré trúbia od bývalej OA až po 

stanicu. Či by sa nedalo zredukovať trúbenie, alebo riešiť situáciu prostredníctvom 

protihlukovej steny. Vraj už bolo prisľúbené aj zo strany mesta, že sa na situáciu pozrie. 

- Poprosila by o skontrolovanie mosta ktorý spája Záhradnicku ulicu s ulicou Kpt. 

Nálepku. Pri každom prejazde auta tam vraj búcha nejaké železo. Skontrolovať, či nie je niečo 

povolené. 

- Rozhlas pri moste nehrá (už sme oslovili p. Tomana o riešenie situácie). 

- Poprosila by o častejšiu údržbu chodníkov, ktoré prerastajú burinou. Takisto aj 

kosenie a údržba potoka, ktorý ešte tento rok nemali pokosený.      

 3. V rámci údržby potoka by sme poprosili aby mesto poslalo na vodohospodárov 

reklamáciu na údržbu potoka. Fotky po vykonaní údržby prikladám: 

  



 

 4. Ďalej by sme poprosili aby mesto kontaktovalo SAD s prosbou, či aspoň jeden 

autobus, ktorý ide okolo 22,30 z Dubnice nad Váhom by nemohol zachádzať až na železničnú 

stanicu.  

5. Prešli sme si predchádzajúce požiadavky a rozdelili na dlhodobé (rozčlenili sme si 

ich podľa priority) a krátkodobé (operatívne). 

Dlhodobé: 

- Vypracovanie projektu na nové chodníky, plus natiahnutie nového asfaltového 

povrchu od mosta cez potok pri veterinárnej ambulancii až po výjazd ku kanálu a takisto nový 

chodník medzi bytovkou 237 a 238 smerom ku kanálu. V rámci zjednosmernenia navrhujeme 

chodník len z jeden strany. 

- Vypracovanie projektu na revitalizáciu parku za bytovkou č.237 s vybudovaním 

oddychovej zóny. Vysadenie nového živého plota plus vysadenie nových parkových stromov. 

Vybudovanie chodníka do parku s vybudovaním ohniska, kde by mohli mladé rodiny s deťmi 

opekať a oddýchnuť. Takisto vybudovanie oddychovej zóny pre dôchodcov a mamičiek s 

kočiarmi (dostatočný počet lavičiek plus možno nejaké workoutové stroje pre seniorov pod. 

ako v Tepliciach). 

- Vyhotovenie projektu na rozšírenie parkovacích miest na Sihoti. V záujme 

zachovania zelene navrhujeme vybudovanie parkovacích miest za bytovkou č.237 a popri 

príjazdovej ceste ku garážam vchod od bytovky č.178 formou tzv. zatrávňovačou. Už 

v súčasnosti tam parkujú autá a ničí sa zeleň. Ostala by zachovaná zeleň aj rozšírime 

parkovacie miesta.  

 Krátkodobé: 

- Údržba detského ihriska. Údržba spočíva v: 

  - natretí drevených častí preliezok a lavičiek, 

  - výmene poškodených úchytov na detských hojdačkách, 



  - doplnení nových prvkov hlavne pre menšie deti (1-2 ročné), 

  - ohradení ihriska od frekventovanej hlavnej cesty, 

  -  osvetlení detského ihriska (zabránenie vandalizmu). 

Tieto práce by mohli byť realizované TSM Ilava. 

- Či už mesto zistilo majiteľa nepojazdného automobilu značky: BB585CZ, ktoré 

dlhodobo parkuje na parkovisku pri železničnej stanici a poslalo mu výzvu na odstránenie 

auta. 

- Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, 

ktoré ide popri väznici a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

- Vymeniť značku prechod pre chodcov oproti Polícii za blikajúcu a posunúť ju bližšie 

smerom k podjazdu. (momentálne sa spracováva projekt  "Výzva číslo III. Prezídia 

Policajného zboru 2019). Budeme radi ak nás mesto informuje o výsledku. 

- Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto 

o zakúpenie fotopasce  

- Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po 

hlavný vchod do budovy) + očistenie a náter plota pred budovou. 

- Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok. 

- Dokončenie chodníka za práčovňou. 

6. Či sa mesto nepokúsilo skontaktovať majiteľa pozemku oproti spodnej bráne 

väznice o možnosť osadenia krytej zástavky namiesto lavičky. (Návrh na výmenu zastávky 

pri TSM Ilava za zastávku pri spodnej bráne väznice. Lavička od väznice by sa osadila pred 

TSM Ilava a zastávka pred TSM Ilava by sa očistila spravil nový náter, opravilo sedenie a 

osadila pri väznici.) 

 7. Poprosíme  mesto, aby nás informovalo ako dopadlo priestupkové konanie 

v prípade p. Strýčka. 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

V Ilave dňa 02. 07. 2019 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  


